

馬躍新春 尊榮獻禮

感謝您選擇台北遠東香格里拉年節賀禮。無論是闔家團圓的豐盛年菜、或是饋贈親友的精選禮盒，我們都已為您精心準備。
請填妥以下訂購資訊，輕鬆將五星級的年節美味與祝福帶回家。

訂購資訊

提貨時間：2026年1月1日至2月16日，每日 10:00 - 19:00

預訂須知：所有品項請於提貨日三天前預訂

預購專線：(02) 7711-3510 傳真：(02) 2376-3250

Email：festival.tpe@shangri-la.com 或掃碼線上訂購。

馬年限定

馬寶玩偶

NT\$480/240 Ⓜ



經典單品

飯店歷年熱銷的招牌糕點、經典醬料與風味臘味，是年節餐桌不可或缺的雋永好滋味。

編號	品項	重量/規格	價格 Ⓜ	數量	編號	品項	重量/規格	價格 Ⓜ	數量
1.	紅豆年糕	1,600g	NT\$680/340		6.	臘肉	600g	NT\$920/460	
2.	臘味蘿蔔糕	1,600g	NT\$780/390		7.	肝腸	600g	NT\$920/460	
3.	芋頭糕	1,600g	NT\$780/390		8.	香傳X.O.醬	165g	NT\$720/360	
4.	義大利黑松露菌菇蘿蔔糕	1,600g	NT\$1,080/540		9.	香傳菌菇醬	165g	NT\$620/310	
5.	臘腸	600g	NT\$920/460		10.	琥珀糖核桃	66g	NT\$380/190	

精選禮盒

飯店多款暢銷品項的精緻組合。從人氣糕酥到經典醬料與臘味，展現品味的體面首選。(烏魚子需冷藏 Mullet Roe needs to be refrigerated)

編號	品項	內容物	重量/規格	價格 Ⓜ	數量
11.	黑熊鳳梨酥禮盒	經典鳳梨酥 (8入)	320g	NT\$780/390	
12.	雙醬禮盒	香傳X.O.醬 (165g)、香傳菌菇醬 (165g)	330g	NT\$1,288/645	
13.	香禮賀歲禮盒	黑熊蜂蜜蛋糕 (5片)、香格里拉風味濾掛咖啡 (2包) 福爾摩莎風味濾掛咖啡 (2包)、雙色抹茶年輪蛋糕 (2片) 蜂蜜燕麥軟餅乾 (3片)	439g	NT\$1,288/645	
14.	財源廣進酥餅禮盒	奶黃元寶酥 (8入)、蜜汁叉燒酥 (8入) (冷凍)	400g	NT\$1,388/695	
15.	香聚茶語禮盒	內含八款精選點心 (如巧酥曲奇、楓糖蝴蝶酥等)， 以及10包風味茶包 (含香格里拉精選與英式早餐茶)。	530g	NT\$1,388/695	
16.	四喜臨門禮盒	臘腸 (300g)、臘肉 (300g)、肝腸 (300g)、烏魚子 (需冷藏) (150g)	1,050g	NT\$2,388/1,195	

豪華禮籃

嚴選頂級酒款、烏魚子與各式山珍海味，極致豐盛的尊榮獻禮。

編號	品項	內容物	價格 Ⓜ	數量
17.	瑞馳迎春禮籃	阿里山金萱烏龍茶 (75g/罐)、香傳菌菇醬、包種茶酥、馬寶玩偶 黑熊蜂蜜蛋糕 (5片)、番茄牛肉麵、臘味禮盒 (300g)、黑熊鳳梨酥禮盒	NT\$3,988/1,995	
18.	馬躍新春禮籃	精選FELIZA西班牙紅酒、香聚茶語禮盒、番茄牛肉麵、香傳菌菇醬 琥珀糖核桃、臘味禮盒 (300g)、烏魚子 (需冷藏) (150g)、帝王金湯瑤柱 (410g)、馬寶玩偶	NT\$5,988/2,995	
19.	駿馬臻饗禮籃	Toso Moscato微甜氣泡酒、香傳X.O.醬、臘味禮盒 (600g)、烏魚子 (需冷藏) (150g) 花菇禮盒、皇家鮑魚佛跳牆 (650g)、帝王金湯瑤柱 (410g)、馬寶玩偶	NT\$8,888/4,445	

1.早鳥優惠：2026/1/16 前付清款項享經典單品系列 85 折、精選禮盒系列&豪華禮籃系列 9 折。

2.遠東關係企業、健身俱樂部會員、住房貴賓及指定信用卡 (遠東商銀、美國運通、台新、國泰世華卡友) 可享精選單品系列 85 折、精選禮盒系列&豪華禮籃系列 9 折，所有優惠恕不可合併使用。

3.宅配最後寄件日 2026/2/7 (限台灣本島)。運費：禮盒 1-4 盒 NT\$250、5-8 盒 NT\$320；禮籃 NT\$320/箱。不同溫層恕無法同箱寄送。

4.保存方式：糕類冷藏 5°C 以下 (5 天)；財源廣進酥餅禮盒冷凍 -18°C 以下 (30 天)。

5.大宗訂購請洽專員 (02) 7711-3510。

6.本飯店保有隨時修改及終止本活動之權利。

1. 原產地：台灣

2. 富邦產部商業綜合責任險保單號碼 0500 字第 25 APO 0000412 號

3. 食品業者登錄字號：A-105104840-00000-0 4. 若無特別註明，產品所使用之豬肉產地皆為台灣



香格里拉精品店
Shangri-La Boutique



產品成分資訊
Ingredient List

年菜外帶訂購資訊

早鳥優惠：2026/1/16 前預訂外帶套餐並付清款項，即享 85 折優惠。

最後訂購日：2026/2/8。統一提貨日：2026/2/16，12:00 - 16:00 (僅限自取)。

套餐贈禮：凡訂購任一款外帶套餐，即贈「香傳X.O.醬」乙瓶。

餐點說明：所有品項皆為六人份，並於提貨當天新鮮現做。

請即刻享用或保存於 5°C 以下一天

訂購請洽：

香宮 (6F) (02)7700-3143 / Fax: 02-2376-3214

Email: shangpalace.tpe@shangri-la.com

上海醉月樓 (39F) (02)7700-3120 / Fax: 02-2376-3137

Email: shanghaiapavilion.tpe@shangri-la.com。

香宮粵菜餐廳 無論是豪華盆菜或經典燉湯，輕鬆為您的圍爐宴增添正宗粵式節慶美味。

外帶套餐(6人份) NT\$18,888 Ⓜ/9,445

數量：_____份

內容包含：

香宮五福拼盤 (松露鮑魚雲耳、香宮叉燒皇、酸辣花膠蜇絲、脆皮黃金燒腩、枸子紹興醉雞) / 澳洲珍珠貝鮑魚元貝燉雞湯 / 養生菌皇雲腿蒸日本白鯧魚 (800g) / 香宮秘製蟹黃醬百花松葉蟹 / 香檳茸黃金雞汁浸雙耳時蔬 / 金柱廣東臘味糯米飯釀蟹蓋 / 蘿香千層酥

單點佳餚

編號	品項	價格 Ⓜ	數量	編號	品項	價格 Ⓜ	數量
1.	香宮五福拼盤	NT\$4,388 /2,195		7.	發財橫財就手	NT\$3,888 /1,945	
	松露鮑魚雲耳、香宮叉燒皇、酸辣花膠蜇絲、脆皮黃金燒腩、枸子紹興醉雞				蹄膀、花膠、花菇、發菜		
2.	廣東龍蝦盆菜	NT\$16,888 /8,445		8.	香宮秘製蟹黃醬百花松葉蟹	NT\$3,888 /1,945	
3.	澳洲珍珠貝鮑魚元貝燉雞湯	NT\$8,888 /4,445		9.	金蒜粉絲蒸仙蚌波士頓龍蝦	NT\$3,888 /1,945	
4.	醬皇栗子皇玉排	NT\$1,388 /695		10.	日本扇貝6隻/波士頓龍蝦1隻		
5.	養生菌皇雲腿蒸日本白鯧魚	NT\$4,888 /2,445		11.	鮑汁燴鮑絲瑤柱玉帶時蔬	NT\$1,888 /945	
6.	麒麟珍珠龍膽石斑	NT\$4,388 /2,195		12.	香宮風味脆皮炸子雞 (1隻)	NT\$1,888 /945	
					蘿香千層酥 (6入)	NT\$788 /395	

上海醉月樓 道地滬式風味的完美呈現。從極品佛跳牆到濃香獅子頭，主廚團隊獻上最豐饒的經典滋味。

外帶套餐(6人份) NT\$18,888 Ⓜ/9,445

數量：_____份

內容包含：

馬宴五福聚吉祥 (杭州素鵝、蔥油蜇皮、五香燻魚、花雕醉雞、老滷小鮑魚) / 羊肚菌鮑魚花膠瑤柱燉雞湯 / 蒜香奶油國王大蝦 / 雙味鹹香雞蔥燒大婆參燴花膠、台式五柳野放鮮黃魚、沙母鮑魚蒸米糕、板栗鮮芋泥。

單點佳餚

編號	品項	價格 Ⓜ	數量	編號	品項	價格 Ⓜ	數量
1.	馬宴五福聚吉祥	NT\$1,688 /845		8.	滬江年糕醬爆肥蟹	NT\$1,788 /895	
	花雕醉雞、杭州素鵝、蔥油蜇皮、老滷小鮑魚、五香燻魚			9.	醬汁燒鮑魚	NT\$1,888 /945	
2.	鮑參極品佛跳牆	NT\$9,088 /4,545		10.	鮑魚紅燒獅子頭	NT\$1,988 /995	
3.	羊肚菌鮑魚花膠瑤柱燉雞湯	NT\$5,188 /2,595		11.	台式五柳鮮黃魚	NT\$1,688 /845	
4.	蒜香奶油國王大蝦	NT\$2,388 /1,195		12.	沙母鮑魚蒸米糕	NT\$2,888 /1,445	
5.	蔥燒大婆參燴花膠	NT\$4,188 /1,945		13.	板栗金元寶 (8顆)	NT\$788 /395	
6.	香辣豬肋骨	NT\$1,588 /7,945		14.	板栗鮮芋泥	NT\$888 /445	
7.	雙味鹹香雞	NT\$1,888 /945					

訂購資訊

帳單號：_____ 發票號：_____ 帳單日期：_____ 訂購日期：_____

香格里拉會員號碼&英文姓氏：_____ 公司名稱：_____ 統一編號：_____

訂購人：_____ 訂購人電話：_____ E-mail：_____

收件人：_____ 同訂購人 收件人電話：_____

宅配地址：郵遞區號()

提貨方式： 自取 日期 _____ 宅配 宅配預計到貨日：_____

付款方式： 現金 信用卡 轉帳 兌點 承辦部門/人員：_____

【個人資料蒐集告知事項】

親愛的貴賓您好：

香格里拉國際飯店管理公司、台北遠東香格里拉及各項服務提供者(下稱“我們”)為提供您優質的服務體驗，將下列說明蒐集、處理及利用您的個人資訊。

1.我們收集您提供的個人資料是用於履行與您之間的協議，以便處理關於您的各項服務，用於符合我們須遵守的法律義務等事項。

2.除法律另有規定外，當無需依據法律或商業目的保存時，我們將採取合理步驟以安全的方式銷毀個人資料。

3.若您選擇不提供個人資料或是提供不完全，我們將可能無法提供您完整的服務。

4.您有權要求更正/刪除/限制/撤回/拒絕資料分析/享有資料移植。請聯繫我們的資料保護專線：(02) 2378 8888 或電子郵件信箱：Taipei@shangri-la.com。

我們將依照上述告知事項及官方網頁(網址：<http://www.shangri-la.com>)公告的隱私保障政策保護您的個人資料安全及隱私，我們可能不定時修訂此政策，

並公告於營運場所及官方網頁，請您定期察看以了解相關變更。



台北遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAIPEI



臺北市10675 敦化南路二段201號 Tel: (02) 2378 8888 www.shangri-la.com/taipei

馬躍新歲

A Magnificent New Year of the Horse

Thank you for choosing Shangri-La Far Eastern, Taipei's festive offerings. Whether it's a sumptuous New Year's feast for your family reunion or a curated selection of gift boxes for friends and associates, we have meticulously prepared them for you. Please complete the order form below to bring home five-star festive delicacies and blessings.

Ordering Information

Pick-up Time: 1 January to 16 February 2026, daily 10:00 - 19:00

Pre-order Notice: All items must be pre-ordered at least 3 days prior to the pick-up date.

Pre-order Hotline: (02) 7711-3510

Fax: (02) 2376-3250

Email: festival.tpe@shangri-la.com or scan the QR code to order online.

2026 Year of the Horse
Exclusive Gift Lucky Horse
Plush Toy

NT\$480/240



Classic A La Carte Items

The hotel's all-time best-selling signature rice cakes, classic sauces, and flavorful cured meats.

An indispensable and timeless taste for your festive table.

No.	Item	Weight/Size	Price ₩	Quantity	No.	Item	Weight/Size	Price ₩	Quantity
1.	Red Bean Rice Cake	1,600g	NT\$680/340		6.	Cured Chinese Pork Belly	600g	NT\$920/460	
2.	Turnip Cake with Cured Meat	1,600g	NT\$780/390		7.	Cured Liver Sausage	600g	NT\$920/460	
3.	Taro Cake	1,600g	NT\$780/390		8.	Signature X.O. Sauce	165g	NT\$720/360	
4.	Turnip Cake with Italian Black Truffle and Mushroom	1,600g	NT\$1,080/540		9.	Signature Mushroom Sauce	165g	NT\$620/310	
5.	Cured Chinese Sausage	600g	NT\$920/460		10.	Glazed Walnuts	66g	NT\$380/190	

Exquisite Gift Boxes

A refined collection of the hotel's best-selling items. From popular pastries to classic sauces and cured meats, this is an elegant choice to showcase your taste.

No.	Item	Contents	Weight/Size	Price ₩	Quantity
11.	Black Bear Pineapple Cake Gift Box	Classic Pineapple Cakes (8 Pieces)	320g	NT\$780/390	
12.	Signature Dual Sauce Gift Box	Signature X.O. Sauce (165g), Signature Mushroom Sauce (165g)	330g	NT\$1,288/645	
13.	Shangri-La Signature Gift Box	Black Bear Honey Cake (5 Slices), Drip Bag Coffee (4 Packs), Matcha Baumkuchen (2 Slices), Honey Oatmeal Soft Cookies (3 Pieces)	439g	NT\$1,288/645	
14.	Prosperity Pastry Gift Box	Baked Pastry with Custard (Gold Ingot Shape) (8 Pieces), Barbecued Pork Pastry (8 Pieces) (Keep Freeze)	400g	NT\$1,388/695	
15.	Fragrant New Year Gift Box	Includes assorted pastries (e.g., Chocolate Cookies, Palmier) and 10 tea bags (Shangri-La Blend and Chamomile)	530g	NT\$1,388/695	
16.	Four Blessings Gift Box	Cured Chinese Sausage (300g), Cured Pork Belly (300g), Cured Liver Sausage (300g), Mullet Roe (150g)	1,050g	NT\$2,388/1,195	

Luxury Hampers

A selection of premium wines, mullet roe, and various gourmet delicacies.
An ultimately lavish and prestigious gift for your most valued guests.

No.	Item	Contents	Price ₩	Quantity
17.	Spring Fortune Hamper	Alishan Jin Xuan Oolong Tea (75g/tin), Cured Meat Gift Box (300g), Tomato Beef Noodles, Shangri-La Mushroom Sauce, Pineapple Cake Gift Box, Black Bear Honey Cake (5 Slices), Pouchong Tea Peanut Pastry, Lucky Horse Plush Toy	NT\$3,988/1,995	
18.	Glorious New Year Hamper	Premium Spanish Red Wine, Cookie Gift Box, Beef Noodle with Tomato, Mullet Roe (150g), Scallop Soup, Cured Meat Gift Box (300g), Shangri-La Mushroom Sauce, Glazed Walnuts, Lucky Horse Plush Toy	NT\$5,988/2,995	
19.	Imperial Auspice Hamper	Toso Moscato Spumante Sparkling Wine, Abalone Buddha Jumps Over the Wall (650g), Scallop Soup (410g), Mullet Roe (150g), Cured Meat Gift Box (600g), Shangri-La X.O. Sauce, Flower Mushroom Gift Box, Lucky Horse Plush Toy	NT\$8,888/4,445	

Ordering Terms & Conditions

- Early Bird Offer: Enjoy a 15% discount on Rice Cakes/Festive Goodies and a 10% discount on Gift Boxes/Hampers for full payment before January 16, 2026.
- Affiliates of Far Eastern Group, Health Club members, in-house guests, and designated credit cardholders (Far Eastern International Bank, American Express, Taishin, Cathay United Bank) are also eligible for the early bird discount. Shangri-La Circle (SLC) points can be used for redemption. These offers cannot be combined.
- Delivery: Last shipping date is February 7, 2026 (Taiwan main island only). Delivery fee: NT\$250 for 1-4 boxes, NT\$320 for 5-8 boxes; NT\$320 per hamper. Items requiring different temperature controls cannot be shipped in the same bundle.
- Storage: Cakes must be refrigerated below 5°C (5 days); Prosperity Pastry Gift Box must be frozen at -18°C or below (30 days).
- For bulk orders, please contact our specialists. The hotel reserves the right to modify or terminate this promotion at any time.

Food Safety Information

1. Origin: Taiwan

2. Fubon Products & Commercial General Liability Insurance Policy No.: 0500-25APO0000412

3. Food Business Registration No.: A-105104840-00000-0

4. Pork Origin: Taiwan (unless otherwise specified)



香格里拉精品店
Shangri-La Boutique

產品成分資訊
Ingredient List

Chinese New Year Takeaway Order Information

Early Bird Offer: Pre-order and complete payment for the takeaway Chinese New Year set menu by 16 January 2026, to enjoy a 15% discount.

Last Order Date: 8 February 2026.

Pick-up Time: 16 February 2026, from 12:00 PM to 4:00 PM (self-pickup only).

Set Menu Gift: Each takeaway set menu order includes a complimentary bottle of Shangri-La X.O. Sauce.

Item Description: All items are prepared fresh on the day of pick-up and are portioned for six people. Please enjoy immediately or store below 5°C for up to one day.

For orders, please contact:

Shang Palace (6F)

TEL: (02) 7700-3143 / FAX: 02-2376-3214 / Email: shangpalace.tpe@shangri-la.com

Shanghai Pavilion (39F)

TEL: (02) 7700-3120 / FAX: 02-2376-3137 / Email: shanghaiapavilion.tpe@shangri-la.com

Shang Palace

 From the luxurious 'Poon Choi' to classic nourishing soups, easily add an authentic Cantonese masterpiece to your reunion dinner.

Takeaway Set for 6

NT\$18,888 /9,445

Quantity _____ set(s)

Set Includes: Barbecue Platter (Marinated Baby Abalone and Black Fungus with Truffle Oil, Shang Palace Barbecue Pork, Marinated Fish Maw and Jelly Fish with Spicy Sauce, Golden Crispy Pork Belly, Drunken Chicken Roll with Wolfberries and Shaoxing Wine), Double-boiled Chicken Soup with Australian Pearly Conch, Abalone, and Scallops, Steamed Japanese White Pomfret with Yunnan Ham and Assorted Mushrooms, Sautéed King Crab with Shrimp Paste and Crab Roe Sauce, Braised Seasonal Vegetables and Assorted Fungus in Golden Chicken Broth, Baked Crab Shell stuffed with Glutinous Rice, Cured Meats, and Dried Scallops, Deep-fried Radish Pastry.

Shang Palace A La Carte Specialties

No.	Item	Price		Quantity
1.	Shang Palace Deluxe Barbecue Platter (Chilled Abalone with Truffle and Black Fungus, Barbecued Iberian Pork Char Siu, Hot and Sour Fish Maw with Jellyfish, Crispy Roasted Pork Belly, Drunken Chicken with Wolfberries)	NT\$4,388	 /2,195	
2.	Cantonese Lobster "Poon Choi"	NT\$16,888	 /8,445	
3.	Double-Boiled Chicken Soup with 10-Head Abalone and Australia Dried Pearl Shell	NT\$8,888	 /4,445	
4.	Braised Pork Ribs and Chestnuts with Homemade Sauce	NT\$1,388	 /695	
5.	Steamed Japanese White Pomfret with Mushroom and Yunnan Ham	NT\$4,888	 /2,445	
6.	Steamed Pearl Grouper with Cordyceps Flower, Yunnan Ham and Morel Mushroom	NT\$4,388	 /2,195	
7.	Braised Pork Knuckle with Black Mushroom and Fish Maw			NT\$3,888  /1,945
8.	Braised Baihua Snow Crab Ball with Golden Seafood Sauce and Vegetable			NT\$3,888  /1,945
9.	Steamed Boston Lobster and Japanese Scallop with Bean Noodle With Golden Garlic (Japanese Scallops (6 Pieces) / Boston Lobster (1 Piece))			NT\$3,888  /1,945
10.	Braised U.S. Scallops with Shredded Abalone and Dried Scallop Sauce in Abalone Sauce			NT\$1,888  /945
11.	Shang Palace Crispy Chicken with Almond Flake, Deep-fried Dried Scallops and Golden Garlic			NT\$1,888  /945
12.	Deep-fried Shredded Turnip Pastry			NT\$788  /945

Shanghai Pavilion A perfect presentation of authentic Shanghainese flavors. From the exquisite 'Buddha Jumps Over the Wall' to the rich, savory 'Lion's Head' meatballs, bringing the most abundant classic Shanghai tastes to your table.

Takeaway Set for 6 NT\$18,888 /9,445

Qty _____ set(s)

Set Includes: Appetizer Platter (Braised Bean Curd Skin Filled with Mushrooms, Crispy Jellyfish with Green Onion, Smoked Mandarin Fish, Drunken Chicken With "Hua Tiao" Wine Braised Baby Abalone), Double-Boiled Chicken Soup with Morel Mushrooms, Abalone, Fish Maw, and Dried Scallops Braised Garlic Butter King Prawns, Boiled Chicken with Spicy and Green Onion Sauce, Braised Sea Cucumber with Fish Maw, Sweet and Sour Wild-Caught Yellow Croaker, Steamed Glutinous Rice with Mud Crab and Abalone, Taro Paste with Chestnut

Shanghai Pavilion A La Carte Specialties

No.	Item	Price		Quantity
1.	Shanghai Pavilion Deluxe	NT\$1,688	 /845	
2.	Double-Boiled Fish Maw, Scallop, Abalone, Chicken and Pork Tendons	NT\$9,088	 /4,545	
3.	Double-boiled Chicken Soup with Morel Mushrooms, Abalone, Fish Maw, and Scallops	NT\$5,188	 /2,595	
4.	Braised Garlic Butter King Prawns	NT\$2,388	 /1,195	
5.	Braised Sea Cucumber with Fish Maw	NT\$4,188	 /1,945	
6.	Spicy Pork Ribs	NT\$1,588	 /795	
7.	Boiled Chicken with Spicy and Green Onion Sauce	NT\$1,888	 /945	
8.	Braised Changhua Mud Crab with Soy Bean Sauce and Rice Cake			NT\$1,788  /895
9.	Braised Abalone with Soybean Sauce			NT\$1,888  /945
10.	Braised Pork Meatballs with Abalone			NT\$1,988  /995
11.	Sweet & Sour Wild-Caught Yellow Croaker			NT\$1,688  /845
12.	Steamed Glutinous Rice with Mud Crab and Abalone			NT\$2,888  /1445
13.	Chestnut Golden Dumplings (8 pieces)			NT\$788  /395
14.	Taro Paste with Chestnut			NT\$888  /445

Ordering Details

Bill No.: _____ Invoice No.: _____ Order Date: _____
Shangri-La Circle Member No. & Last Name: _____ Company Name: _____ VAT No.: _____
Orderer: _____ Orderer's Phone: _____ E-mail: _____
Recipient: _____ Same as Orderer Recipient's Phone: _____

Delivery Address: Zip Code _____

Pick-up Method: Self Pick-up Date Delivery Est. Arrival Date: _____

Payment Method: Cash Credit Card Bank Transfer Points Redemption Handled by (Dept./Staff): _____

Personal Data Collection - Terms and Condition

With the aim to provide you with the utmost professional and quality service, Shangri-La Far Eastern Taipei (hereafter known as the Hotel) will collect, manage, and use the provided personal information, including but not limited to one's name, telephone, mobile or fax number and email address.

1. The Hotel will collect your personal information for ordering, selling, and managing purposes, as well as research, statistics analysis etc., which are for legitimate business reasons.

2. Unless otherwise required by law, when there is no longer a legal or business purpose for retaining your data, we will take reasonable steps to securely dispose of the personal data.

3. If you choose not to provide personal data or provide incomplete information, we may be unable to deliver full services to you.

4. You also have the rights to request to discontinue from collecting, handling and utilizing your personal data. Should you wish to not provide any information, the Hotel may not be able to process your order. Please contact our Data Protection Hotline at (02) 2378 8888 or email us at Taipei@shangri-la.com. We will safeguard your personal data and privacy following the terms outlined above and our Privacy Policy, as published on our official website (URL: <http://www.shangri-la.com>). Please note that this policy may be updated periodically and announced at our operational premises and on our official website.



台北遠東香格里拉
SHANGRI-LA
FAR EASTERN
TAIPEI



臺北市10675 敦化南路二段201號 Tel: (02) 2378 8888 www.shangri-la.com/taipei